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Een vreemd punt in de meerjarenplanning is wel dat er eerst velden worden gerenoveerd die volgens de gemeente 

moeten worden gezien als overcapaciteit. 

Als men schrijft dit te beoordelen op het moment dat de renovatie gaat gebeuren, lijkt het mij logischer om eerst de 

noodzakelijke velden te vervangen/renoveren. 

Ik zie niet hoe de gemeente denkt dat een club van ca. 100 spelende leden de aankomende kosten binnen 2 jaar kan 

te laten dekken, wanneer in onze woonkern reeds zo weinig aandacht is geweest van de gemeente waardoor 

inmiddels de school ook dicht heeft moeten gaan en dit dus ook gevolgen heeft voor je verenigingen en hierdoor 

nog meer bewoners wegtrekken. 

Kom dan met concrete voorbeelden hoe zo'n kleine woonkern dit voor elkaar moet krijgen. 

Is het niet gewoon de bedoeling dat de grootste woonkern centraal gesteld wordt waar de overige kernen mooi aan 

bij kunnen dragen, zoals dit bij eerdre fusies van gemeenten ook is gebleken? 

Willian Mantel 

Vv Oudelsuis 
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